
 

 

Det finns tydliga skillnader mellan olika områden i regionen när det gäller hur 
primärvården lyckats uppnå regionens mål för att uppnå god blodtryckskontroll.  

Inom flera geografiska områden är det vanligt att målvärden inte uppnås. Vi 
socialdemokrater är angelägna om att vården ska vara jämlik. 

• Finns det indikationer på att områden, som generellt sett är mer socialt utsatta, 
har sämre resultat än mer välbärgade områden? 

• Vad tänker du göra för att områden, som har svårt att uppnå målvärdet för 
högt blodtryck, får det stöd och satsningar som behövs för att få en jämlik 
vård? 


